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学生时期，我们都有自己的同桌，对于你，你的同桌是谁?下面，是小编为你整理的我的同桌初中英语作文，希望对你有帮助!　　>我的同桌初中英语作文篇1　　Jenny is my desk-mate. She is a hard-working ...
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　　>我的同桌初中英语作文篇1
　　Jenny is my desk-mate. She is a hard-working girl. When she was twelve years old, she won the first in a city-wide poetry recitation contest. Now she is chairman of the Student Union in our school.
　　She gives us the impression that her ability to express her ideas is excellent. In spare time, she likes to carry a book .with her and writes down what she sees and hears.
　　She\'s such a lovely girl that I enjoy talking with her to share her ideas.
　　>我的同桌初中英语作文篇2
　　My desk mate is a lovely girl. Her name is Li Xiang. She tells me that the meaning of her name is dream. Her parents hope her to be a girl with dream. She is a little bit shy, but I am outgoing. So I often talk to her after class. I want to make friends with her. At first, she did not talk too much, but latter, she liked talking to me. We share our interests with each other. Of course, we help each other in study and make progress together.
　　我的同桌是个可爱的女孩，她叫李湘。她告诉我她名字的意义是梦想。她父母希望她成为一个有梦想的女孩。她有点害羞，但是我性格外向，所以我课后经常和她聊天。我想和她做朋友。起初，她不大说话，但是后来她就喜欢和我聊天。我们相互分享兴趣。而且，我们在学习上互相帮助，共同进步。
　　>我的同桌初中英语作文篇3
　　My new deskmate is a boy of sixteen. His name is Zhang Gao. He is 1.8 meters tall. His strongly-built body and sun-tanned skin make him look like a sportsman. He has two big dark eyes under a pair of thick eyebows. It seems that they are always smiling at you. Compared with my yellow hair, his hair is black and thick. He speaks a little bit fast but very clearly. However, he likes to gesture from time to time while he\'s talking. He has a dream of becoming a famous actor one day. I believe his dream will come true because of his handsome face and well-developed figure.
　　我的新同桌是一个16岁的男孩。他叫张高，身高一米八。结实的身材、晒黑的皮肤使他看起来像运动员。他浓浓的眉毛下有一双又黑又大的眼睛，似乎总是在对人微笑。与我的黄头发相比，他有一头浓密的黑发。他的语速有点快，但相当清楚，只是他说话时爱打手势。他的理想是当一名演员，我想他英俊的长相和匀称的身材定会让他好梦成真。
　　I have a new deskmate this new term. His name is Zhang Gao, male.He is 1.8 metres in height. He looks like a sportsman for sun-tanned skin.Strongly-buih body and well-developed figure make him quite healthy.There is a pair of big eyes below his thick eyebrows.
　　He speaks very fast and fluently, but what he says is very clear. When he speaks, he is always making some gestures. He dreams of being an actor and I have no doubt that his dream will come true. Whenever he sees you,he always gives you a friendly smile which makes you comfortable. He is a good student. I hope he will have a wonderful future.
　　I like my new deskmate.
　　新学期我有一个新同桌。他的名字叫张高，男生，一米八的个头。看上去像一个运动员，由于皮肤很黑，身体结实和身材匀称，他看上去很健康。厚厚的眉毛下有一双大眼睛。
　　他说话流利并且语速很快，但是非常清楚。当他讲话时，他总是做些手势。他的理想是当一名演员，我确信他的梦想会变为现实。无论你何时看见他，他总是给你一个友好的笑容，使你感到很舒服。他是个好学生，我希望他有一个美好的未来。
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